
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 13. 3. 2024 v Praze

Docházka:
● Barbora Karlíková
● Stanislav Lepič
● Matěj Široký
● Albert Havliček
● Pavel Lehký
● Andrea Jeřábková
● Oliver Karvay
● Petr Vilímek
● Matyáš Rak (vzdáleně)
● Martin Uždil (vzdáleně)
● Martin Paleček (vzdáleně)
● Pavel Kolský (vzdáleně)
● Lucka Procházková (vzdáleně)

18:04- Barbora zahajuje schůzi

1. Schválení programu schůze

Usnesení 03-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení zápisu z 29. 2. 2024 (typ: hlasování , odh. délka: 5 min)
2. Zhodnocení FIT párty (typ: diskuze , odh. délka: 10 min)
3. Představení a zpětná vazba k šabloně zprávy projektu (typ: diskuze , odh. délka:

10 min)
4. FIT trip update (typ: diskuze , odh. délka: 5 min)
5. LAN Párty update (typ: diskuze, odh. délka: 5 min)
6. Orientační běh update (typ: diskuze, odh. délka: 5 min)
7. FIT++ pivo update (typ: diskuze , odh. délka: 5 min)
8. Hello FIT (typ: diskuze , odh. délka: 15 min)
9. Komunikace s firmami + koho oslovovat na COFITu? (typ: diskuze , odh. Délka:

15 min)
10. Update k webu: info pro firmy, medailonky (typ: diskuze , odh. délka: 10 min)
11. SU Výjezdko: Potřebujeme nominovat 2 členy (typ: diskuze , odh. délka: 5 min)
12. Zhodnocení používání Twitteru (typ: diskuze , odh. délka: 5 min)
13. Různé

4-0-0 Usnesení přijato
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2. Schválení zápisu schůze z 29. 2. 2024

Usnesení 03-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 29. 2. 2024 zaslaného
do kanálu Zasedačka na Discordu v 18:12.
4-0-0 Usnesení přijato

3. Zhodnocení FIT Párty

Bára předává slovo Matyášovi. FIT Párty byla 6.3., platících se zúčastnilo 137 + nějací
učitelé. Na poslední chvíli kvůli onemocnění proběhla změna interpretů z kapely
Startup na Liu (Natka Teplická). Rakmaty komentuje, že účast učitelů byla nižší než
mohla být a do budoucna by se mělo víc soustředit na pozvání více učitelů. Fotky jsou
díky Kubovi skvělé a obecně je FIT Párty úspěch.

Yuki říká že klika byl průšvih, protože se někdo zabouchnul. Dodává další hardwarové
technikálie, kterým studenti FITu nerozumí.

Bára po chvíli komplikací s Yukihomikrofonem Yukiho prosí aby stížnosti šly
písemně. Standa tipuje, že Yuki naráží na moment, kdy část organizátorů odešla na
jídlo a měl se domlouvat bar. Standa dál prosí Yukiho o odnos switche, který se
momentálně nachází v klubovém skladu.

Yuki projíždí tunelem.

Bára se ptá Pavla, jestli nemá další připomínky. Pavel Lehký navrhuje zlepšení
počítání příchozích lidí, které bylo letos zmatenější.

Bára téma uzavírá jako úspěšný projekt, se kterým je klub v plusu, jen se můžemísty
zlepšit komunikace.

4. Představení a zpětná vazba k šabloně zprávy projektu

Bára otevírá téma, Standa komentuje že upozorňoval na některé chyby, také by rád
viděl přímo v dokumentu s jakými členy vedení se akce řešila, aby to bylo
zaznamenáno. Také jmenuje chyby v některých odkazech. Diskuze dále probíhá o tom,
jaké všechny údaje mají být dostupné veřejně.

Bára souhlasí s myšlenkou dokumentu, rozjet to chce už nyní na akce, které proběhly
nedávno, zejména FIT Párty.
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Usnesení 03-03
Představenstvo FIT++ se zavazuje k vedení zpráv o projektech za použití aktuální
klubové šablony.
4-0-0 Usnesení přijato

Rakmaty odchází.

Standa vytáčí rakmatyho.

5. FIT trip update

Rakmaty by zvolil datum 27. 4. v sobotu, který byl odhlasován, zatím ale neví, jestli
sám budemít čas jet. Propagaci by zahájil příští týden, aby měl čas na dokončení
příprav o víkendu.

Standa se ujišťuje o dopravě, která by měla být busem do Liberce a pak nahoru.
Rakmaty potvrzuje.

6. LAN Párty update

Bára uvádí bod a předává slovo Rakmatymu, ten se už spojil s Jagem z UK a domlouvají
spolu další hardware, společné promo a navazující samostatnou akci international
gaming night. Standa se ptá, kdy se pojede na nákup. Rakmaty by zvolil úterý kvůli
autu. Standa se zeptá Kačky kvůli Redbull lednici. Bára se ujišťuje, že rakmaty
potřebuje v pátek hodit pípu na Strahov, rakmaty se dál ptá Berta, jestli je možné si v
úterý taky vyzvednout pípu.

Bára varuje rakmatyho, že potřebuje včas informaci o tom, jestli má v pátek dorazit
autem, nebo nebude potřeba. Dál se ptá rakmatyho, jestli potřebuje s něčím pomoct,
např s VR, access pointem, apod. Rakmaty říká, že by mělo vše být vyřešené.

7. Orientační běh update

Bára předává slovo Pavlovi ve Philadelphii. Pavel vykopnul tabulku se zápisy lidí na
pomoc na stanovištím, ale přihlásila se jen jedna osoba. Albert už pracuje na mapách,
Pavel má i domluvenomísto na jejich tisk. Přihlašovací formulář má kapacitu 200 lidí,
doufá že se přihlásí další lidé. Momentálně se řeší vybavení, s občerstvením ale ještě
neví a byl by rád, kdyby nějaký projekťák mohl pomoct. Dál se ujišťuje, že potraviny
budou na akci levné.
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8. FIT++ pivo update

Standa navrhuje termín za 14 dní ve čtvrtek v návaznosti na Představenstvo. Bára
upozorňuje že jde o čtvrtek před Velikonocemi. Standa segfaultnul. Představenstvo se
dostalo do deadlocku.

Petr Vilímek přichází.

Probíhá další diskuze o jinýchmožných termínech. Standa by rád pivo v návaznosti na
Představenstvo. Rakmaty by nerad pivo dopoledne, navrhuje ale přesun
Představenstva 10.4. ze středy na čtvrtek a navázat na to pivo.

Bára téma shrnuje tím, že většině lidem středa vyhovuje, Standa souhlasí. Vymýšlet
alternativní termín bymohlo být moc komplikované a nekonečné. Rezervace bude v
ISC Hubu. Standovi došlo, že ve středu jsou v ISC Hubu večírky a nelze tam vést
Představenstvo. Bára navrhuje mít zasedání na FITu a pak se tam přesunout. Standa
odmítá, že tam budou lidi přicházet dřív, ale hned odcházet, protože Představenstvo
bude stále na FITu a nikdo v baru.

Standa vyzdvihuje že v ISC Hubu jsou židle. Představenstvu se to líbí a souhlasí se
středou. Standa otevírá debatu o promu, říká že infomaily nemají cenu, protože
přihlášených lidí do nového systému je minimum. Musí se tak naplno využít
klubových sociálních sítí, případně požádat FIT PR o nějaké další cesty které mají k
dispozici.

Představenstvo o grafiku požádalo Petra, ten zmiňuje že po vyřešení komplikací s
Progtestem rád. Pivo tedy bude 27.3.

9. Hello FIT

Bára otevírá Hello FIT a shrnuje konverzaci s Pavlem - rádi by zkrátili nalejvání o
informacích, konkrétně přednášku jak nevyletět z FITu. Pavel by se rád soustředil na
networking lidí a omezil přednášky. Za zbytečné považuje např. jmenování
vysvětlování rolí proděkanů, nebo akademického senátu, úvodní prezentaci by skrátil
na max. 1.5 hodiny. Bára souhlasí, že teorie by se mělo objevit méně a bloky třeba
zkrátit a využít delší pauzu na oběd k jakémusi “Orienťáku” po kampusu ve
skupinách, který studenty donutí kampus si sami obejít a odpovídat např. na nějaké
otázky o kampusu. Pavel namítá, že taková aktivita by spotřebovala mnohem více lidí
na stanoviště. Standa varuje, že v momentě kdy se rozjede taková stánková akce, tak to
není krátký event na pár hodin, ale na celé odpoledne a kompletně to změní rozměry.
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Pavel oponuje, že plán není Hello FIT zjednodušit, ale zinteraktivnit pro uchazeče.
Matěj varuje že taková venkovní akce také přináší rizika s počasím.

Standa navrhuje schůzku vmenší skupině, kde se to vyřeší jednoznačně. Bára se ptá
kdo to bude mít na starost, Standa navrhuje Pavla a Báru. Pavel ještě doplňuje návrh
pokračovat v oddělování organizačního týmu pro after a hlavní akci.

Pavel odchází.

Petr se ptá na Identity FIŤáků, Představenstvo se opatrně vyhrazuje - přednáška už
probíhá na TZP. Oliver doplňuje, že na něj to dojem udělalo a zlepšilo mu to na FIT
výrazně pohled. Bára děkuje na názor, podrobněji se tomu ještě budou věnovat až bude
lepší plán programu, toto při tvoření zohlední.

10. Komunikace s firmami + koho oslovovat na COFITu?

Bára otevírá téma a navrhuje bližší konzultaci se Standou. Bára uvádí, že po
vyzkoušení spolupráce s EY zjistili, že o spolupráci ze strany firem zájem je, což se
potvrdilo i na nedávném veletrhu iKariéra, kde se firmy na nabídku spolupráce tvářily
nadšeně. Standa rozvádí, že zkusili oslovit EppTec, kteří se již ozvali zpátky, dále
třeba s Legem nebo Seznamem. Legomá sídlo v Kladně a Standa navrhoval např.
výjezd do nějaké jejich fabriky.

Standa rozvádí, že některá nabídnutá témata mají nezajímavé pojmenování a nemusí
nalákat dostatek lidí. Prát se to bude i s vhodným termínem, které s průběhem
semestru docházejí.

Martin Uždil odešel, Lucka Procházková se připojila a odpojila.

Konverzace pokračuje dál o firmách, které se zúčastní budoucího COFITu a jaké firmy
by bylo vhodné oslovit. Standa dál navrhuje vytvoření aktuálních vizitek, které
můžeme na veletrzích rozdávat. Anžu se přihlašuje o práci, zkusí to udělat ještě před
COFITem.

Anžu se ptá kdo všechno na COFITu bude, Standa říká že čas má, Bára to zkusí obejít
během oběda. Anžu by ráda obcházela stánky se Standou.
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11. Update k webu: info pro firmy, medailonky

Bára sdílí zkušenosti ze zahraničí, kde je např. část stránek veřejná pro firmy a část
pro členy uzavřena za loginem. Bert ukazuje návrh webu na https://fitpp.astehlik.eu/
od kamaráda. Probíhá diskuze o stránce a kontaktních údajích na ní.

Bára navrhuje přidání části pro firmy a jak navázat spolupráci s klubem, případně
přidání zkušeností z minulých spoluprací.

12. SU Výjezdko: Potřebujeme nominovat 2 členy

Bára otevírá téma, rakmaty se údajně společně se Standou vyjádřili negativně, Bára
také nemá čas. Anžu se ptá na přesnější termín, kterým je 5.-7.4. Anžu po upřesnění
termínu zjišťuje, že také nemůže. Standa dál brainstormuje více lidí. Štěpán se hlásí
pokud by se nepodařilo zaplnit místo jiným. Bára se pokusí nějak si místo v programu
na akci udělat - předběžně počítá se sebou, Štěpánem, alternativně Anžu a Pavlem.

13. Zhodnocení používání Twitteru

Bára se ptá na nároky a spokojenost při spravování platformy. Petr otevírá slovy “je to
k ničemu”. Na příspěvcích jsou jednotky reposts a <10 srdíček. Dosah lidí pak je 750 u
FIT Párty. Standa i Bára se shodnou, že dosah je z jejich pohledu slušný a nevyplatí se
to tedy rušit, pokud to nebere moc času. Bára navrhuje dál pokračovat v podpoře.

14. Různé

Petr oznamuje, že Ondřej Guth navrhuje termín 27.3., kde je ale FIT++ pivo.

Standa upozorňuje na nabídku od Lucky Procházkové na návštěvu parlamentu. Na
schůzi několik lidí projevilo zájem. Místa jsou limitované na 10 lidí, Lucka si nechá
organizaci propagace a přihlášek pod sebou.

Anžu představuje email od klubu “Spolupracujeme” na spolupráce u některých akcí.
Nikomu se nepodařilo klub vyhledat. Standa to po Představenstvu vyřeší s Bárou.

20:26 - Bára ukončuje schůzi a děkuje za trpělivost.
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